
 
Előterjesztés a Képviselő-testület 2015. november 25. napján tartott ülésére 
8. napirendi pont: Beszámoló a két ülés közötti tárgyalásokról, eseményekről  
 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Vámosszabadi Község Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és működési Szabályzatáról 

szóló 4/2011. (IV. 22.) önkormányzati rendeletének 16§ (1) bekezdés a) pontja alapján a 

polgármester beszámol a két ülés közötti tárgyalásokról, eseményekről. 

 

Ennek alapján a 2015. október 20-i testületi ülés óta az alábbi az alábbi tárgyalásokról és 

eseményekről tájékoztatom a Tisztel Képviselő-testületet: 

 

Az elmúlt időszakban a Szabadi utca felújítási munkálataival és a közvilágítási, illetve a 

napelemes pályázatunk zárásával foglalkoztunk.  

A Szabadi utca felújításával kapcsolatos észrevételeket továbbítottuk a kivitelezőnek. 

Elkezdődött az egyeztetés az utca csapadékvíz elvezetésének szakszerű megoldására vonatkozóan.  

4 térfigyelő biztonsági kamerával bővült kamerarendszerünk, melyet pályázati forrásból 

finanszíroztunk. 

Október 16-án Budapesten a  Honvédelmi Minisztérium Kulturális Központjában,  az 

Országos Polgárőr Szövetség október 23-a tiszteletére rendezett díszünnepségén vettem részt. 

A rendezvényen a Vámosszabadi Polgárőr Egyesület titkára átvette Az „Év Polgárőr Egyesülete” 

kitüntetést. Gratulálunk polgárőreinknek! 

Október 22-én az 1956-os forradalom és szabadságharc évfordulója alkalmából, ünnepi 

megemlékezést tartottunk a faluházban.  

Október 30-án a Vámosszabadi Polgárőr Egyesület összejövetelén vettem részt. 

November 4-én a Szabadi utca munkálatait egyeztettük a Magyar Közút Nonprofit Zrt. 

munkatársaival. 

November 5-én a helyi civil egyesületek és szervezetek vezetőivel megbeszélést tartottunk, 

az adventi programsorozatok megrendezéséről. 

November 6-án a GY-M-S Megyei Közgyűlés közmeghallgatásán voltam, ahol a megyei 

kerékpárútjainak fejlesztésére vonatkozóan, a Vámosszabadi-Győr kerékpárút kivitelezésének 

támogatását kértem. 

November 12-én a Szabadi utca útfelújításának műszaki átadás-átvételi eljárásán vettem 

részt.  A közműszolgáltatók képviselőivel helyszíni bejáráson egyeztettünk.   

 November 15-ém, a felújított Mária Kegyhely avatási ünnepségén voltam, ahol 

köszönetünket fejeztük ki az adományozóknak és a támogatóknak. 

          

 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy beszámolómat szíveskedjen elfogadni. 

2015. november  19. 

 

 

 

Lizákné Vajda Lívia 

   polgármester 

            s.k. 

 


